

الشروط الخاصة بتمويل أبحاث الدعم المؤسسي

Conditions for Institutional Funding Research

عمادة
البحث
العلمي
DSR.UT



1. أن يكون الباحث الرئيس من منسوبي الجامعة بدرجة أستاذ مشارك على الأقل، (أو) أستاذ مساعد ولديه بحثين منشورين في قاعدة بيانات ISI.
2. ألا يقل عدد أعضاء المجموعة البحثية عن أربعة أعضاء، 50 % على الأقل منهم من منسوبي جامعة تبوك.
3. أن تتضمن المجموعة البحثية خبيراً من خارج الجامعة بدرجة أستاذ مشارك على الأقل.
4. أن ينتمي أعضاء المجموعة البحثية من منسوبي جامعة تبوك لكليتين أو قسمين مختلفين على الأقل.
5. أن يلتزم رئيس المجموعة بتقديم نشاط بحثي بنتائج الدراسة (ورشة عمل، ندوة، محاضرة، دورة، عروض مرئية).
6. أن يلتزم رئيس المجموعة عند إنهاء البحث بـ:
 - تسجيل براءة اختراع أو منتج أولي (prototype) قابل للتسويق.
 - بحث واحد منشور في قاعدة بيانات ISI في Q1.
 - بحث واحد منشور في قاعدة بيانات SCOPUS مصنفة كأفضل 10%.

Application
form



نموذج كتابة
المقترح

1. The principal investigator (P. I.) must be affiliated with the University of Tabuk at the rank of Associate Professor at least, (or) an Assistant Professor having published two indexed-ISI publications.
2. The research group must not be less than four faculty members, at least 50% of whom are faculty members of the University of Tabuk.
3. The research group shall include an external expert with a minimum rank of Associate Professor.
4. The members of the research group who are affiliated with the University of Tabuk, should be at least from two colleges or two different departments.
5. The P.I. will be committed to presenting a research activity based on the project findings (workshop, seminar, lecture, course, visual presentations)
6. At the end of the research project, the P.I. must provide:
 - Register a patent or a marketable prototype
 - One publication in ISI database (Q1)
 - One publication in SCOPUS database in the top 10%